
Výročná správa za rok 2012  

o činnosti rady školy pri Základnej škole s materskou školou vo Svätom Antone č. 47 

 
Rada školy pri Základnej škole s materskou školou vo Svätom Antone č. 47 začala pracovať 

od ustanovujúcej schôdze dňa 31. mája 2012 v zložení: 

 Za pedagogických zamestnancov školy: 

Mgr. Ingrid Kosmeľová 

Martina Húsková 

 Za nepedagogoických zamestnancov školy: 

Mária Juhásová 

 Za rodičov školy 

Eva Bzalková 

Mgr. Martina Beláková 

Ing. Štefan Šulek 

Veronika Miertušová 

 Delegovaní členovia za Obec Svätý Anton: 

Jozef Baranyai 

Mariana Hiklová 

Michaela Kondeková 

Miloš Meliš 

 

Na ustanovujúcej schôdzi bol zvolený za predsedu Miloš Meliš. 

 

Prvé zasadnutie sa uskutočnilo dňa 20. júna 2012 s nasledovným programom: 

 

1. Uvítanie 

2. Prerokovanie návrhu Štatútu rady školy 

3. Určenie termínu na výberové konanie na riaditeľa školy 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

Na tomto zasadnutí bol prerokovaný schválený štatút rady školy pre aktuálne funkčné 

obdobie. Za podpredsedníčku bola zvolená zástupkyňa za rodičov Eva Buzalková. Za 

zapisovateľku delegovaná členka za Obec Svätý Anton Michaela Kondeková.  

Termín na výberové konanie na riaditeľa ZŠ s MŠ vo Svätom Antone bol stanovený na 4. júla 

2012 o 15,00hodine. 

 

Výberové konanie na funkciu riaditeľa ZŠsMŠ 

Dňa 4. júla 2012 sa zišli členovia rady školy na základe vyhláseného výberového konania na 

funkciu riaditeľa školy.  

Nakoľko do stanoveného termínu nebola doručená žiadna úplná žiadosť na funkciu riaditeľa 

školy, členovia rady školy navrhli, aby funkčné obdobie do 31. júla 2012 dokončil pán 



Ladislav Labuda a na ďalšie obdobie bude vedením školy poverená iná osoba, ktorá spĺňa 

všetky predpoklady vedenia školy a následne bude vypísané nové výberové konanie. 

Členka rady školy Mgr. Ingrid Kosmeľová,  požiadala o uvoľnenie z členstva rady školy. 

 

Nasledujúce zasadnutie rady školy sa uskutočnilo 5. Septembra 2012 s nasledovným 

programom: 

 

1.  Zahájenie 

2.  Určenie zapisovateľa 

3.  Nový školský rok 2012/2013 

4.  Zmena vo vedení školy 

5.  Informácie o učebnom pláne 

6.  Školský poriadok 

7.  Čestný názov školy, návšteva bulharskej veľvyslankyne 

8.  Školský rok 2012/2013 v MŠ 

9.  Diskusia 

10.  Záver 

 

Na tomto zasadnutí bola za novú členku rady školy vymenovaná Mgr. Erika Ivaničová, ktorá 

nahradila Mgr. Ingrid Kosmeľovú. 

Vedením školy bola poverená Mgr Ingrid Kosmeľová, zástupcom sa stal Mgr. Ladislav 

Labuda.  

Pán zástupca informoval o počte žiakov v šk. roku 2012/2013. V základnej škole nastal 

pokles žiakov o 5, naopak v materskej škole sa zvýšil počet detí. Ďalej informoval členov 

rady školy, že učebný plán pre tento školský rok sa meniť nebude. 

Pán starosta Jozef Baranyai inicioval, aby bola základná škola s materskou školou 

pomenovaná po bulharskom cárovi Ferdinandovi Coburgovi. Informoval členov, že väčšina 

podkladov, ktoré sú potrebné pre udelenie čestného názvu sú už pripravené. 

Na zasadnutí bol prerokovaný a schválený nový školský poriadok. 

Pani Anna Valachová, zástupkyňa pre materskú školu informovala o stave v materskej škole. 

Do MŠ je zapísaných 34 detí a z tohto dôvodu bolo potrebné prijať jednu pani učiteľku.  

 

Dňa 30. Októbra 2012 sa členovia rady školy zišli, aby prerokovali nasledovný program: 

 

1.          Zahájenie 

2.  Určenie zapisovateľa 

3.  Prerokovanie správy o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a   

podmienkach školy na školský rok 2011/2012 

4.  Prerokovanie školského poriadku materskej školy na školský rok 2012/2013 

5. Informácia o vypísaní výberového konania na funkciu riaditeľa školy ZŠsMŠ. 

6.  Diskusia 

7.  Záver 



Školský poriadok materskej školy na školský rok 2012/2013 členovia prerokovali a schválili 

jednohlasne. Ďalej rada školy prerokovala správu o výchovno-vzdelávacej činnosti jej 

výsledkoch a podmienkach školy na školský rok 2011/2012. 

Rada školy zobrala na vedomie informáciu, ktorú podal pán starosta p. Jozef Baranyai 

o vyhlásení výberového konania na funkciu riaditeľa školy. Žiadosti je potrebné zasielať do 

26. novembra 2012 do 13,00 hodiny. 

 

Dňa 10.decembra 2012 sa konalo výberové konanie na riaditeľa školy ZŠsMŠ. Výberové 

konanie prebiehalo ústnym pohovorom a následne tajným hlasovaním. Úspešným 

uchádzačom sa stala Mgr. Ingrid Kosmeľová. 

 

 

Zo všetkých zasadnutí rady školy sú vyhotovené zápisnice a výročná správa je pre verejnosť 

prístupná na internetovej stránke školy. 

 

Všetkým členom rady školy vyjadrujem úprimnú vďaku za spoluprácu v uplynulom školskom 

roku. 

 

 

Vo Svätom Antone dňa 28.3.2013                                   

 

 

                                                                   Miloš Meliš 

                                                                     Predseda rady školy 


